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κκ. Υπουργέ, 
Ως εκπρόσωποι του επιχειρηματικού κόσμου της χώρας, παρακολουθούμε με ικανοποίηση την 
εγρήγορση και την αποφασιστικότητα της κυβέρνησης και της δικής σας προσωπικά, που 
έχουν ως στόχο την προστασία της ελληνικής οικονομίας από την λαίλαπα της πανδημίας του 
κορωνοϊού. 
 
Παράλληλα όμως, είναι υποχρέωσή μας να σας καθιστούμε συνεχώς ενήμερους, σχετικά με τις 
εξελίξεις και τις τυχόν στρεβλώσεις, που παρατηρούνται στην πραγματική οικονομία. 
Γι’ αυτό το λόγο κρίνουμε απαραίτητη την παρέμβασή σας για την επίλυση ενός σοβαρού 
προβλήματος, που η συνέχιση της ύπαρξής του εγκυμονεί κινδύνους, τόσο για τους 
επιχειρηματίες, όσο και για τους εργαζομένους. 
 
Αναφερόμαστε στο θέμα των παραγωγικών μονάδων, οι οποίες είναι μεν δυνατόν να 
περιλαμβάνονται στα μέτρα προστασίας που αποφάσισε η κυβέρνηση, χωρίς όμως να 
επιδοτείται το ενοίκιο των υποκαταστημάτων τους, τα οποία αποτελούν το δίκτυο λιανικής 
πώλησης των παραγομένων προϊόντων τους. 
 
Το γεγονός αυτό, σε καιρούς άκρας δυσπραγίας, είναι ευνόητο ότι θα προκαλέσει σοβαρή 
βλάβη στη μητρική εταιρεία, επιβαρύνοντας σε απαγορευτικό βαθμό την ρευστότητά της.  
 
Ως ενδεικτικό παράδειγμα, αναφέρουμε την περίπτωση υφαντουργίας της οποίας τα εμπορικά 
υποκαταστήματα, ενώ παραμένουν κλειστά με κυβερνητική εντολή, συνεχίζουν να καταβάλουν 
το ενοίκιο χωρίς την κατά 40% επιδότησή του. Την οποία όμως εισπράττουν τα ομοειδή 
καταστήματα, επειδή είναι ανεξάρτητες επιχειρήσεις. 
 
Έχοντας την πεποίθηση ότι αυτή η στρέβλωση είναι πασιφανής, αναμένουμε την άμεση 
διευθέτησή της. 
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